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VD-rapport 

Informationsärende  

Styrelsen Förvaltnings AB Framtiden föreslås 
att anteckna informationsrapporten 

 

Bedömning ur ekonomisk dimension 
Bolaget inte har funnit några särskilda aspekter på frågan utifrån denna dimension 

Bedömning ur ekologisk dimension 
Bolaget inte har funnit några särskilda aspekter på frågan utifrån denna dimension 

Bedömning ur social dimension 
Bolaget inte har funnit några särskilda aspekter på frågan utifrån denna dimension 

Samverkan 
Ärendet har inte bedömts vara föremål för samverkan.  

Bilagor 

1. VD-rapport 

 

Ärendet  
Sammanfattande information från VD gällande perioden som varit sedan föregående 

styrelsemöte.  
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Stadens medarbetarenkät 
Den 8 februari presenterades resultatet från den senaste medarbetarenkäten som genomförts i 
staden. Det känns extra bra att se att koncernens sammanlagda resultat på medarbetarenkäten har 
ökat något sedan mätningen 2018, detta trots den rådande pandemin och den påverkan det haft på 
vårt arbete.  
 
Media – urval  
Terje Johansson har blivit intervjuad av Dagens Samhälle. En större artikel med stort fokus på vårt 
arbete med våra utvecklingsområden.  
 
Poseidons distriktschef i Angered, Dennis Andersson, har blivit intervjuad av SVT Väst. Denna gång 
kring stängningen av Eklövet i Lövgärdet. 
 
Gårdstensbostäders VD, Michael Pirosanto är med i Radio Allmännyttan, Sveriges Allmännyttas egen 
podd. Där berättar han om bostadsbolagets egen modell för förvaltning och hur den ledde till att 
Gårdsten lyftes från polisens lista över särskilt utsatta områden. 
 
GöteborgsLokaler har haft över 5000 visningar av Hagafilmen på Facebook. Det är den första i en 
serie filmer som bolaget gjort i samband med sitt 25-årsjubileum. 
 
 
Remisser 

Avsändare  Remiss Kommentar  Hantering 

Fastighetskontoret Remiss från 
Finansdepartementet 
- Boverkets rapport 
2020:21 Mått på 
bostadsbristen.  
 
Svar senast 2021-02-
19 
 

Fastighetsnämnden för 
besvarande direkt till 
Boverket. Framtiden har 
fått rapporten som 
information med möjlighet 
att lämna synpunkter till 
Fastighetskontoret.  
 

Bolaget har gjort 
bedömningen att 
vi kan avstå från 
att yttra oss. 

Stadsledningskontoret  
 

Remiss från 
Finansdepartementet 
- En gemensam 
angelägenhet (SOU 
2020:46) 
 
Svar senast 2021-03-
18 
 

Jämlikhetskommissionens 
betänkande omfattar olika 
samhällsområden, nivåer, 
perspektiv och 
bedömningar. Förvaltnings 
AB Framtiden har ombetts 
yttra sig över i första hand 
utredningens område 
Bostäder och grannskap i 
utredningens del III.  

Bolaget avser att 
lämna ett 
tjänstepersons-
yttrande. 
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